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 Protokół nr 80/2012 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 5 listopada 2012 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/. Starosta zawnioskowała o zaakceptowanie porządku posiedzenia wraz z 
rozszerzeniem. 
 
Zdjęto z porządku obrad punkt: 
 
Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia drugiego przetargu ustnego 
nieograniczonego na sprzedaż nieruchomości w Nowym Mieście Lubawskim, przy ul. 
Grunwaldzkiej stanowiącej własność Powiatu Nowomiejskiego, ustalenia cen 
wywoławczych, wadium oraz powołania komisji przetargowej. 
 
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołów: nr 78/2012, nr 
79/2012. 
Wicestarosta zgłosił uwagę do protokołu nr 78/2012. Zawnioskował, aby zapis: „W związku z 
powyższym pan Wicestarosta stwierdził, że ma wątpliwości czy Urząd Wojewódzki sfinansuje 
koszt wykonania niezbędnej dokumentacji” zmienić na następujący: „W związku z powyższym 
pan Wicestarosta stwierdził, że ma wątpliwości czy Urząd Wojewódzki sfinansuje koszt 
remontu wyższych kondygnacji”. 
 
Członkowie Zarządu po dokonaniu poprawki w protokole nr 78/2012 jednogłośnie przyjęli 
w/w protokoły. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie ogłoszenia pierwszego przetargu ustnego nieograniczonego na sprzedaż 
nieruchomości gruntowych niezabudowanych wraz z udziałami w drodze dojazdowej 
położonych w Nowym Mieście Lubawskim, przy ul. Kopernika stanowiących własność 
Powiatu Nowomiejskiego, ustalenia cen wywoławczych, wadium oraz powołania komisji 
przetargowej. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska - specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/  
Zarząd ustalił ceny wywoławcze dla n/w nieruchomości gruntowych: 
- nr 81/10 o pow 0,1026 ha zapisanej w KW Nr EL1N/29645/4 - cena wywoławcza  
28.560,00 zł netto 
- nr 81/11 o pow 0,1026 ha zapisanej w KW Nr EL1N/29646/1 - cena wywoławcza  
28.800,00 zł netto 
- nr 81/12 o pow 0,1026 ha zapisanej w KW Nr EL1N/29647/8 - cena wywoławcza  
29.040,00 zł netto 
- nr 81/13 o pow 0,1031 ha zapisanej w KW Nr EL1N/29648/5 - cena wywoławcza  
29.880,00 zł netto 
Doliczenie podatku VAT 23% do ceny netto uzyskanej w przetargu oraz wadium w 
wysokości  10 % w/w cen wywoławczych.  
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Ponadto Zarząd ustalił komisję przetargową, w skład której weszli: 
Przewodniczący komisji przetargowej – Marcin Buliński 
Zastępca przewodniczącego komisji przetargowej –  Jolanta Domżalska  
Członek komisji przetargowej – Andrzej Samsel  
Członek komisji przetargowej –  Sebastian Kiński 
Członek komisji przetargowej – Jolanta Haska 
 
Pani Haska poinformowała, że przewidywany termin rozstrzygnięcia przetargu to 
10.12.2012r. 
Pan Wicestarosta zapytał, czy dyrektor szpitala jest zainteresowany kupnem działki 
usytuowanej przy szpitalu.  
Pani Haska odpowiedziała, że dyrektor Karwowski nie wypowiedział się w tej kwestii. 
Pani Starosta stwierdziła, że należy poinformować pisemnie dyrektora szpitala o sprzedaży 
działek przy ul. Kopernika.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przeznaczenia lokalu do oddania w najem oraz gruntu do oddania w dzierżawę. 
 
Pani Haska poinformowała, że przeznacza się lokal użytkowy usytuowany w budynku przy   
ul. Grunwaldzkiej 3 o powierzchni 10,30 m2 do oddania w najem na okres do 3 lat od     
01.12.2012 r. oraz grunt przeznaczony do usytuowania garażu blaszanego przy                       
ul. Grunwaldzkiej 3, stanowiący część działki nr 488/21, o pow. 24 m2 do oddania w 
dzierżawę na okres do 3 lat od 01.01.2013 r. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Ponadto pani Haska zapytała, czy pan Maciej Sikorski – radca prawny ma przygotowywać 
wniosek do sądu w sprawie przeniesienia służebności drogi dojazdowej do budynku 
mieszkalnego  przy ul. Grunwaldzkiej 2. 
Pani Starosta zapytała, jak długo trwa procedura przeniesienia służebności drogi. 
Pani Haska odpowiedziała, że cała procedura trwa ok. pół roku. 
Członkowie Zarządu jednogłośnie stwierdzili, że należy przygotować wniosek do sądu w 
przedmiotowej sprawie.  
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przeznaczenia nieruchomości gruntowej do sprzedaży. 
 
Pani Haska wyjaśniła, że dotyczy to gruntu usytuowanego w miejscowości Krzemieniewo, 
przylegającego do nieruchomości będącej własnością Państwa Czepek. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu Agencji Restrukturyzacji i 
Modernizacji Rolnictwa. 
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Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, K. Trzaskalska,  W. Jabłoński. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie wyrażenia zgody na użyczenie lokali użytkowych Powiatowemu Urzędowi 
Pracy w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński, K. Trzaskalska,  W. Jabłoński. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku pani /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/  – kierownik NZOZ „Eskulap” z Lidzbarka w sprawie w ypowiedzenia 
umowy najmu pomieszczenia. 
 
Pani Haska poinformowała, że w dniu 22.10.2012r. wpłynął wniosek pani /wyłączenie jawności w 
zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/  (stanowiący załącznik nr 3) dotyczący wypowiedzenia umowy najmu 
pomieszczenia mieszczącego się w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
 
Członkowie Zarządu rozpatrzyli wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, 
K. Trzaskalska,  W. Jabłoński. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie oddania w najem powierzchni na umieszczenie reklamy na budynku przy        
ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Haska poinformowała, że wpłynął wniosek Agencji Reklamowo – Handlowej         
„IWO-MAR” z Działdowa (stanowiący załącznik nr 4) dotyczący wynajmu zewnętrznej 
powierzchni budynku pod reklamę wielkoformatową sklepu NEONET. Dodała, że wielkość 
reklamy będzie wynosiła 45 m². Firma za reklamę proponuje cenę 430 zł brutto miesięcznie 
czyli 5160 zł rocznie. Pani Haska wyjaśniła, że zgodnie z uchwałą Zarządu Powiatu z 2008r. 
obowiązuje stawka w wysokości 7,50 zł brutto miesięcznie za 1 m². Firma proponuje stawkę 
w wysokości 9,55 zł brutto miesięcznie za 1 m². Dodała, że umowa z w/w firmą będzie 
podpisana na rok.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Drugim punktem z rozszerzenia porządku było zapoznanie się z pismem pana /wyłączenie 
jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do 
informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w Wydziale Organizacyjnym i Spraw 
Obywatelskich/ dotyczącym rozwiązania umowy dzierżawy wiaty. 
 
Pismo pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w 
Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ stanowi załącznik nr 5. 
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Pani Haska poruszyła kwestię dotyczącą wynajmu mieszkania w szkole w Czachówkach. 
Poinformowała, że pan Maciej Sikorski - radca prawny nie przygotował jeszcze odpowiedzi 
w tej sprawie. Ponadto dodała, że otrzymała od pani Karpińskiej – dyrektor szkoły w 
Czachówkach kserokopie dokumentów tzn. umowy najmu mieszkania oraz pismo z 1989r. 
dotyczące wynajmu lokali, które pani Haska odczytała (stanowi ono załącznik nr 6). 
Pani Haska poinformowała, że pierwsza umowa na najem mieszkania została podpisana w 
1999r. Dodała, że przekaże całą dokumentację panu Sikorskiemu, który na tej podstawie 
przygotuje opinię w tej kwestii. 
Ponadto pani Haska omówiła kwestię dotyczącą działki usytuowanej przy Domu Dziecka w 
Pacółtowie należącą do powiatu. 
Wyjaśniła, że grunt o którym mowa powyżej ma wielkość ok. 0,5 ha, nie ma tam wydzielonej 
drogi dojazdowej oraz nie ma planu zagospodarowania przestrzennego (jest to działka rolna). 
Stwierdziła, że należałoby porozumieć się z gminą i wydzielić kawałek gruntu z 
przeznaczeniem na drogę gminną. Dodała, że z działką powiatową graniczą działki gminne, 
które były przeznaczone do sprzedaży. Niemniej jednak nikt nie był nimi zainteresowany, 
ponieważ usytuowane są na nich słupy energetyczne.  
Pani Starosta stwierdziła, że w pierwszej kolejności należałoby działkę przekształcić na 
budowlaną.  
Pani Haska poinformowała, że gmina sprzedała inne działki usytuowane w pobliżu działki 
powiatowej za ok. 30 zł za m².  
Członkowie Zarządu stwierdzili, że należy złożyć wniosek w gminie o wydzielenie gruntu z 
przeznaczeniem na drogę dojazdową oraz o uzgodnienie projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia „Klub Seniora”, któremu zlecono 
realizację zadania z zakresu pomocy społecznej. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Bagińska – specjalista w Biurze Audytu i Kontroli/  
 
Pani Bagińska szczegółowo omówiła protokół z kontroli. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 7. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Nowomiejskiego Stowarzyszenia „Salveo”, któremu 
zlecono realizację zadania z zakresu pomocy społecznej. 
 
Pani Bagińska szczegółowo omówiła protokół z kontroli. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 8. 
 
Dziesiątym punktem porządku było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
przyj ęcia regulaminu pracy Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim. 
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Pani Sekretarz poinformowała, że poprzednia uchwała dotycząca regulaminu pracy Zarządu 
Powiatu była podjęta w 2002r. w związku z powyższym należy uaktualnić powyższy 
dokument. Pani Sekretarz szczegółowo omówiła projekt uchwały.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Członkowie Zarządu zapoznali się informacja dotyczącą punktacji wniosku o dofinansowanie 
projektu pt. „Wspomaganie rozwoju szkół i przedszkoli w powiecie nowomiejskim”.  
Pani Starosta poinformowała, że wniosek otrzymał 50,5 pkt i został rozpatrzony negatywnie. 
Dodała, że żaden z wniosków z województwa warmińsko – mazurskiego nie został 
rozpatrzony pozytywnie. Pani Starosta wyjaśniła, że powyższy wniosek będzie składany w 
kolejnym terminie.  
 
Informacja z Ośrodka Rozwoju Edukacji stanowi załącznik nr 9. 
 
 
Protokół sporządziła 
                                                                             Przewodnicząca 
 
Ewelina Kubacka                                                  Ewa Dembek 
 


